
KAŽDÝ BUDE NUCENÝ STÁT SE KYBORGEM.
Konec lidstva, jak ho plánují globální vůdci
(VIDEO)
- editor007 | 28. června 2024

SVĚT: Světoví lídři veřejně prohlašují, že chtějí skoncovat s lidstvem a vstoupit do nové éry
neo-humanity, kde většinu lidí nahradí humanoidní roboti. Každý bude nucen stát se
kyborgem: symbióza mezi člověkem a strojem, napojená na cloud, odkud bude AI sledovat
všechny vaše myšlenky, pocity a činy.

Jak by se vám líbilo, kdyby do vás vláda nahrála všechno, co si myslíte, cítíte, o čem sníte? Jak by se
vám líbilo, kdyby váš život byl zcela pod kontrolou humanoidních robotů? Řekli by vám, koho si máte
vzít, co si koupit a koho volit. Myslíte si, že je to šílené? To je vaše budoucnost. Navržená Světovým
ekonomickým fórem (WEF).

Transhumanismus, tj. spojení člověka a stroje, propagují světové agentury, jako je WEF a OSN, v
těch nejkrásnějších barvách jako nezbytný další vývoj lidstva. Co však hrozí těm, kteří do tohoto
„jablka“ kousnou?

Varování pro lidstvo.

 

Zhruba před 10 lety se výzkumníkům mozku a IT odborníkům podařilo vyvinout technologii, která
umožnila vozíčkářům ovládat své invalidní vozíky myšlenkami. To bylo považováno za průlom v
humánní medicíně, který umožnil postiženým lidem žít humánnější každodenní život. Jinému
výzkumnému týmu se podařilo zachytit lidské nervové impulsy tak, že bylo možné na dálku ovládat
například rameno robota nebo dokonce celého robota. To bylo považováno za kvantový skok pro
operace při katastrofách, jako jsou radioaktivní havárie. Nyní mohli kvalifikované mise provádět
odborníci, aniž by riskovali své životy.

Co lze s ohledem na tyto úspěchy snadno přehlédnout, je obrovský potenciál zneužití, například ve
vojenském sektoru. Navíc možnost přenosu nervových vzruchů z člověka na stroj není jednosměrná.
Pomocí umělé inteligence a odpovídajícího přenosu impulsů lze lidi ovládat i obráceně.

Teprve nedávno bylo člověku implantováno odpovídající rozhraní zvané Neuralink. Díky technologii
chytrých telefonů a mikrovlnné technologii, jako je 4G a 5G, jsme již z velké části v „cloudu“, který je
stále více analyzován a řízen umělou inteligencí – a s ní i lidé. Film Davida Sörensena ukazuje, že to
má nejen potenciál ke zneužití, ale je také specificky plánováno a propagováno určitými kruhy. To,
co vypadá jako sci-fi a dalo by se odmítnout, si zaslouží seriózní diskusi. Protože vývoj v digitálně-
vojenském komplexu je zjevně mnohem pokročilejší a reálnější, než si průměrný občan dokáže
představit.

Ahoj! Mohu se tě na něco zeptat? Jak by se vám líbilo, kdyby vláda zaznamenala vše, co si myslíte,
cítíte a sníte? A jak by se vám líbilo, kdyby váš život zcela ovládali my humanoidní roboti? Řekli
bychom vám, koho si vzít, co koupit a koho volit. Myslíte si, že je to šílené? Přemýšlejte znovu!

Toto je budoucnost navržená světovou ekonomikou. Světové ekonomické fórum říká, že navrhuje
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budoucnost lidstva. Poslechněme si jeho představy o budoucnosti!

Dnes s vámi chci mluvit o budoucnosti našeho druhu a také o budoucnosti života. Jsme
pravděpodobně jednou z posledních generací Homo sapiens. Během jednoho nebo dvou století
ovládnou Zemi bytosti, které se od nás liší více než my od neandrtálců nebo šimpanzů. Protože v
příštích generacích se naučíme modulovat tělo, mozek a mysl. To bude nejdůležitější produkt 21.
století. Ne textil, vozidla a zbraně, ale těla, mozky a mysli.

Jak přesně budou budoucí vládci planety vypadat?

O tom rozhodují lidé, kteří data vlastní. Kdo ovládá data, řídí budoucnost nejen lidstva, ale i
samotného života. Nyní nechám režiséra filmu pokračovat. Ahoj!

Yuval Noah Harari je poradcem Světového ekonomického fóra, OSN a dalších globalistických
organizací. Je násilně vržen na světovou scénu a je zván na přednášky TED, večerní show CNN,
vědecké platformy – všude. Jeho knihy propagují prezidenti, Bill Gates, Facebook atd.

Je jasné, že chtějí, aby svět slyšel Harariho vizi budoucnosti:

„Pravděpodobně jsme jedna z posledních generací Homo sapiens. Zemi vládnou bytosti, které se od
nás liší více než my od neandrtálců nebo šimpanzů. Naučíme se, jak modulovat tělo, mysl a ducha.“

Jedna organizace, která staví Harari do centra pozornosti více než ostatní, je Světové ekonomické
fórum. Světové ekonomické fórum shromažďuje pod svými křídly tisíce nejbohatších a nejmocnějších
světa: miliardáře, vrcholné politiky, Big Pharma, Big Media, Big Tech. Světové ekonomické fórum má
na náš svět větší vliv než kterákoli jiná organizace. Jejím zakladatelem je Klaus Schwab. Je také
hlavním mozkem myšlenky vývoje nového druhu kyborgů, kteří by vládli lidstvu. Jeho kniha: „Čtvrtá
průmyslová revoluce“ propaguje tento koncept po celém světě. Chtějí doslova skoncovat s původní
lidskostí a zahájit zrod věku kyborgů.

Web Světového ekonomického fóra ukazuje, čeho ještě chtějí dosáhnout. Můžeme vidět globální
vládu, což znamená, že chtějí zavést plnou kontrolu nad vším, co se ve světě děje. Chtějí také získat
kontrolu nad internetem, což znamená, že chtějí být těmi, kdo určují, jaké informace jsou online
povoleny a jaké je třeba cenzurovat.

Chtějí také instalovat celosvětová digitální ID, která budou propojena s očkovacím certifikátem,
sociálním kreditním skóre a represivním systémem sledování, který vymaže jakoukoli svobodu, bez
ohledu na to, jak osobní je, za účelem instalace totalitního, dystopického kontrolního systému, který
nenabízí žádný únik. protože to bude všude.

V příspěvku na webu forbes.com, který je uznávaným globalistickým webem, Světové ekonomické
fórum uvádí, že i myšlenky, pocity a sny každého žijícího ve velkých městech by měly být
zachráněny. Tak daleko chtějí posunout svou globální společnost dohledu.

Tento článek je od Idy Auken, jedné z mladých globálních lídrů Světového ekonomického fóra.
Zastávala strategickou pozici jako ministr životního prostředí dánské vlády. Nyní energicky
prosazuje rozvoj chytrých měst, kde bude zavedena tato všeobjímající technologie sledování, aby
neustále zaznamenávala sny, pocity a myšlenky všech.

Jak přesně budou vládci planety vypadat v budoucnu? O tom rozhodují lidé, kteří data vlastní. Ti, kdo
řídí data, ovládají budoucnost nejen lidstva, ale i budoucnosti života samotného.

Bývalý prezident Chile veřejně prohlásil, že 5G je nejen schopno číst naše myšlenky, ale může



dokonce implantovat myšlenky a pocity. Tohle je dystopická noční můra! Možnost, že stroje mohou
číst naše myšlenky a vkládat myšlenky a pocity… 5G ovlivní naše životy více než předchozí
technologie v této oblasti. 5G není jediná technologie, kterou budou používat ke čtení našich
myšlenek a pocitů.

Jejich oficiálně prosazovaným cílem je proměnit všechny přirozené lidi v kyborgy – symbiózu člověka
a stroje.

Tvrdí, že to „zlepší naše životy“ a dokonce nám dá „nadlidské schopnosti“. A skutečně to do jisté
míry dokáže.
Co samozřejmě nezmiňují, je, že jakmile jste připojeni ke cloudu a řízeni umělou inteligencí, ztratíte
veškerou nezávislost, autonomii a svobodu. Stáváte se doslova otrokem totalitní, digitální a globální
sledovací společnosti.

A není úniku, protože jakmile budete mít v těle technologické implantáty, bude pro ně ještě snazší
vás sledovat, ať jste kdekoli, a zadávat vám do těla nejrůznější příkazy, které vás budou ovládat, i bez
toho, aby oni ovládali vaše znalosti. Sotva si toho všimnete.

„Dosáhli jsme bodu, kdy můžeme hackovat nejen počítače, ale také lidi a další organismy. Lidé jsou
nyní hacknutelná zvířata. Celá myšlenka, že lidé mají tuto duši nebo ducha a svobodnou vůli a nikdo
neví, co se ve mně děje, ať už si zvolím cokoliv – ať už ve volbách nebo co si koupím v supermarketu,
je moje svobodná vůle. Je konec.“ (Harari)

Uvědomujete si, co ten muž vlastně říká? Pamatujte, že na něj po celém světě upozorňují sociální
média, jako je Facebook, Bill Gates, Obama, CNN, vědecké platformy, finanční svět atd. Trvají na
tom, aby svět tomuto muži naslouchal. Někdy v příštích 10, 20 nebo 30 letech vám takové algoritmy
budou schopny říct, co byste měli studovat na univerzitě, kde byste měli pracovat, koho byste si měli
vzít a koho byste měli volit.

Podle Harariho bychom tedy již neměli naslouchat svému srdci, své intuici, svým zkušenostem, svým
smyslům. Ale měli bychom umožnit AI, aby rozhodla, koho si vezmeme a koho budeme volit. To
znamená totální převzetí lidské duše, mysli, mysli a celého našeho života roboty.

„Po tisících letech, kdy lidé vládnou světu, přejde autorita a moc z lidí na počítače. A většina lidí se
stává ekonomicky zbytečnou a politicky bezmocnou. Již dnes vidíme počátky vytváření nové třídy lidí
– třídy zbytečných.“ (Harari)

„Začněme sezení: ‚Když se lidé stanou kyborgy‘. Víš, že jsem vždycky chtěl být kyborgem. Čekám na
den, kdy se jím budu moci stát. Ale pojďme se na to podívat.
Dnes mluvíme o současném vývoji v rozhraní mozek-počítač a o tom, jak skutečně stírá hranici mezi
lidmi a stroji.“ (Ozaki)

„Existují dokonce zařízení, která shromažďují, co vidíte, měří vaše pocity, buď prostřednictvím
zařízení pro rozpoznávání výrazu obličeje, minimálních pohybů svalů atd. Tato data jsou někde
uložena, může to být v cloudové službě.“ „Ano…“
„Dovedu si snadno představit velké technologické společnosti, které mají rozsáhlou kontrolu nad
těmito daty. Je to tedy naše budoucnost?“
„Ano…“

„Dříve jsme mluvili o 6G, což je kolem roku 2030, řekl bych, do té doby to určitě bude v bodě, kdy
smartphone, jak ho známe dnes, už nebude nejběžnějším rozhraním. Mnoho z těchto věcí je
zabudováno přímo do našich těl.“ (Lundmark)



Ve skutečnosti je to jejich cíl, sledovat nás v každém malém detailu našeho života, vysvětluje J.
Michael Evans, prezident Alibaba Group, během Světového ekonomického fóra.

„Vyvíjíme způsob, jak si spotřebitelé mohou pomocí technologie měřit svou vlastní uhlíkovou stopu.
Co to znamená? Znamená to: Kam cestuješ? Jak cestuješ? Co jíš? Co na platformě konzumujete?
Tedy jednotlivé stopy CO2 stopy. Zůstaňte naladěni, zatím to nefunguje, ale pracujeme na tom.“
(Michael Evans)

Toto šílenství jde tak daleko, že chtějí vytvořit celosvětovou síť, kde každý malý detail bude znát
každý na celém světě. To pak bude takzvaný internet věcí.

„Internet věcí neboli IoB (Internet of Bodies) je vlastně ekosystém. Existuje mnoho zařízení
připojených k internetu, která obsahují software, který může shromažďovat vaše osobní zdravotní
údaje nebo měnit způsob, jakým tělo funguje. Internet věcí si představujeme jako soubor těchto
zařízení a všech dat, která o vás zařízení shromažďují.“

„Budeme pod dohledem. V budoucnu budeme závislí na počítačové technologii v každém aspektu
našeho života; počínaje tím, co jíte, s kým chodíte, co nakupujete online, kolik energie spotřebujete.“

„V tomto novém světě budeme muset přijmout naprostou transparentnost. Podívejte se například na
diskusi o bankovním systému, bankovním tajemství. Vše se zprůhlední a musíte si na to zvyknout.
Stane se nedílnou součástí vaší osobnosti. Protože když nemáš co skrývat, není se čeho bát.“ (Klaus
Schwab)

„Chceš říct, že všichni budeme žít v naprosté transparentnosti?“

„Ano přesně!“ (Schwab)

„Poprvé v historii je možné úplné zničení soukromí. Nikdy předtím to nebylo možné, ale nyní je to
možné. Něco zásadního se změnilo. Když diktátoři stále snili o úplném zrušení soukromí, sledování
každého za všech okolností a vědění o všem, co děláte – a nejen o všem, co děláte, ale také o všem,
co si myslíte a co cítíte. Ať už to byl tyran ve starověkém Řecku nebo Stalin, všichni o tom snili.
Nikdy to nemohli implementovat, protože to bylo technicky nemožné. Nyní je možné všechny
neustále sledovat a vědět o všem, co děláte, a nejen o všem, co děláte, ale o všem, co si myslíte a co
cítíte.“ (Harari)

Nové komunikační technologie jsou prezentovány jako něco, co nám usnadní život, ale skutečnou
agendou je shromažďování našich osobních údajů. Čím více dat lze shromáždit od světové populace,
tím větší moc leží v rukou těch, kteří tato data mají. Pokud o vás vědí každý detail, mohou nad vámi
mít úplnou kontrolu.
Indický premiér Narendra Modi prohlásil, že data jsou nová ropa a nové zlato.

„Data jsou nová ropa. Data jsou nové zlato.“

Budování nové globální infrastruktury, která se točí výhradně kolem sběru dat, je propagováno jako
skvělý způsob, jak chránit Zemi před klimatickými změnami a budovat udržitelnější komunity. Je
prezentován v lesklém balení, které „zachrání náš svět“. Ale když budete pozorně naslouchat, uvidíte
skutečnou agendu. Jde o shromažďování obrovského množství této nové ropy a zlata, soukromých dat
od každého člověka.

Pro mnoho z těchto technologií sběru dat je však zásadní, aby lidé zůstali v mezích svého systému.

Proto existuje celosvětová kampaň, která přivede všechny do chytrých měst, kde jsou v dosahu



všudypřítomných technologií shromažďování dat, které tvoří základ nové společnosti. V chytrých
městech budou lidé obklopeni chytrými technologiemi: chytrými telefony, chytrými hodinkami,
chytrými auty, chytrými měřidly, chytrým osvětlením, chytrým pouličním osvětlením, chytrými
čtvrtěmi, chytrými domy, chytrými spotřebiči, chytrou energií, chytrou dopravou a mnoha dalšími
chytrými technologiemi.

Význam počátečního slova SMART mluví za vše: technologie vlastního monitorování, analýzy a
vykazování, což znamená, že je to všechno o monitorování a vykazování informací. Všechny tyto
inteligentní technologie tvoří všudypřítomnou sledovací síť, která neustále shromažďuje informace o
každém malém detailu v životě každého člověka.

Data jsou nový olej. Data jsou nové zlato. Kdo ovládá data, řídí budoucnost nejen lidstva, ale i
samotného života…

K přesunu lidstva z venkova do chytrých měst se po celém světě přijímají drastická opatření. V srdci
Evropy – například v Nizozemsku – má být podle vlády zničeno více než 3000 farem, aby se uvolnilo
místo pro výstavbu největšího chytrého města na světě, Tristate City Network. Toto monstrózní high-
tech město promění velkou část Nizozemska, Belgie a Německa v masivní centrum sběru dat.

Vládní omluva pro zničení tisíců farem je, že jsou špatné pro klima. Ale odkdy je přeměna milionů
hektarů krásné krajiny na obrovské high-tech městské prostředí dobré pro klima? Vidíme, že
takzvaná starost o klima a planetu není nic jiného než záminka k realizaci hanebných plánů. Ale
zatímco se nás média snaží přesvědčit, že se svět hroutí kvůli klimatickým změnám, více než 1600
předních světových vědců zveřejnilo zprávu prohlašující, že žádná klimatická nouze neexistuje.
Těchto 1600 vědců se staví proti škodlivé politice čisté nuly, která je základem pro zavedení veškeré
této dusivé tyranie dohledu po celém světě.

Je to budoucnost, kterou chcete pro sebe a své děti? Je tohle svět, ve kterém chceš žít? A kdy jsme
předali náš krásný svět do rukou těchto tyranů, kteří se prohlásili za bohy nad celým lidstvem?

Nespokojí se však s implantováním nejrůznějších technických zařízení do našeho těla, která nás
ovládají ve dne v noci. Dělají z nás doslova loutky tančící na digitálních strunách. Ne, chtějí jít dál,
mnohem dál, k jádru toho, co znamená být člověkem.

Jejich veřejně oznámenou agendou je, jak zcela změní lidskou DNA, aby nás přeměnili v něco, co již
není považováno za lidské.

Jednou z charakteristik této čtvrté průmyslové revoluce je, že nemění to, co děláme, ale mění nás.
Rozdíl oproti této čtvrté průmyslové revoluci je v tom, že nemění to, co děláte. Ona tě změní. Když u
sebe provedete genetickou změnu, jste to vy, kdo se změní. A samozřejmě to má velký vliv na vaši
identitu. To představuje určité možnosti, na které musíme být opatrní. Když začnete provádět tento
druh genetické modifikace, někteří lidé se obávají, že měníte to, co znamená být člověkem. Měníte,
co to znamená být člověkem.

Yuval Noah Harari dává jasně najevo, co je jejich největší touhou: chtějí se stát jako Bůh. Dokonce
jde tak daleko, že říká, že se chce stát větším než samotný Všemohoucí Bůh.

Poslechněte si tuto úroveň šílenství od těchto lidí, kteří říkají, že chtějí utvářet naši budoucnost:

„V nadcházejících desetiletích nám AI a biotechnologie poskytnou božské schopnosti transformovat
život a dokonce vytvářet zcela nové formy života. Jsme na začátku nové éry anorganického života
formovaného inteligentním designem, naším inteligentním designem. Jsme v procesu získávání
božských schopností proměnit se v bohy.



A to myslím v pravém slova smyslu. Není to metafora. Bůh je stvořitel. Jeho největší silou je tvořit.
Vytváří zvířata a rostliny a lidi podle svých představ.

Nyní získáváme tuto moc tvořit život, stejně jako Bůh. A v některých ohledech dokonce překračujeme
biblického Boha. Protože i když věříte Bibli, jediné, co Bůh dokázal, je vytvořit organické bytosti.
Všechny tyhle stromy, žirafy a lidé jsou prostě bio.

Ale my se nyní snažíme vytvářet anorganické bytosti, anorganické formy života, kyborgy, umělou
inteligenci atd. Pokud uspějeme – a šance jsou velmi dobré, že se nám to podaří, pak velmi brzy
přerosteme biblického Boha.

Poprvé v historii nám biotechnologie dává příležitost přeměnit ekonomickou nerovnováhu na
biologickou nerovnováhu. A pak se lidstvo rozdělí na různé druhy nebo biologické kasty.“

Jednou z věcí, které se právě teď ve světě dějí, je to, že elita se vzdaluje od lidstva jako celku a už
přemýšlí mimo škatulku nebo na obzoru již existuje možnost skutečného rozdělení, ve kterém bude
budoucnost elity a budoucnost Homo sapiens je jiná budoucnost, protože elita se promění v jiný druh
druhu. Elita se promění v jiný druh.

Existuje mnoho mezinárodních iniciativ na podporu této agendy. Jedním z příkladů je Projekt 2045,
který sdružuje více než 50 předních světových vědců, kteří vyvíjejí strategii budoucího lidského
rozvoje. Jedním z jejich hlavních cílů je přenést individuální vědomí člověka na umělé médium za
účelem dosažení nesmrtelnosti.

Toto je jejich propagační video:

Svět je na pokraji globální změny. Rychlost přenosu dat vzrostla milionkrát. Počet celosvětově
významných událostí, objevů a krizí exponenciálně roste. Naše civilizace je jako loď bez kapitána,
plující po rozbouřeném moři, bez mapy nebo kompasu, plující stále rychleji. Čas, který máme na
správná rozhodnutí, se stále zkracuje. Stojíme před volbou, zda upadnout do nového temného věku,
strádat a úpadku, nebo najít nový model lidského rozvoje, abychom vytvořili nejen novou civilizaci,
ale i nové lidstvo.

Historické krize ukázaly, že stagnaci lze překonat pouze technologickou revolucí. Nanotechnologie,
biotechnologie, informační technologie, kognitivní technologie, genetika a robotika, umělá
inteligence a rozhraní mozek-počítač, simulace složitých systémů, tvorba lidských robotů a kyborgů.
A pomocí nanorobotů můžeme vyvinout ovladatelnou hmotu a najít metody, jak přenést vlastní
osobnost na umělý nosič.

Tak vzniká nová realita a budoucí lidská bytost. Tak vznikne budoucí lidská bytost. První úspěšný
pokus o přenesení osobnosti na jiného dopravce. Začíná éra kybernetické nesmrtelnosti. Svítá nová
éra, éra neo-humanity.

Metodou používanou k propagaci tohoto šílenství je tvrzení, že svět směřuje ke zničení a že
nahrazení lidské rasy humanoidními roboty je jediným řešením.
Takto tyto entity vždy fungují. Promítají do myslí lidí strach a pak nabízejí takzvané řešení, které je
temné a zlé jako peklo.

Jak daleko jsou tedy ve vývoji této technologie? Budoucnost už je tady. Budoucnost již začala. A proč
je tato čtvrtá průmyslová revoluce tak důležitá? Přichází jako tsunami.
Když se podíváme na všechny průlomy, na všechny možnosti, příležitosti, které máme v
nadcházejících letech, bude ohromující vidět, jak rychle ke změně dojde, exponenciální rychlostí.



„Když jsem napsal knihu o čtvrté průmyslové revoluci, představil jsem 23 technologií. A tehdy, před
pouhými pěti lety, byly mnohé z těchto technologií považovány za sci-fi. Dnes jsou všechny realitou.
Je to celý monopol technologií, které se vzájemně ovlivňují a které zcela změní způsob, jakým
vyrábíme, konzumujeme a komunikujeme. Technologie se zcela změní. A nejen to, co děláme – a to je
spousta změn – se to změní a bude to mít dopad na to, kým my sami jsme. Změní se to a bude to mít
dopad na to, kým jsme.“ (Klaus Schwab)

Když se podíváme na internet, vidíme, že tato čtvrtá průmyslová revoluce skutečně exploduje po
celém světě. Zde je rychlý přehled některých aktuálních akcí:

Tato paní je sociální pracovnice, která pomáhá lidem. Ale znepokojující skutečností je, že ona sama
není člověk.

Tato dívka je dalším příkladem robota nahrazujícího lidi. Jmenuje se Erica a byla vytvořena, aby
poskytovala emocionální podporu osamělým lidem.

Toto jsou skutečné příklady robotů nahrazujících lidi.

Jak říká Iniciativa 2045, chtějí skoncovat s lidstvem a vést ho do nové éry neo-humanity, do věku,
který následuje po věku lidstva. Ale je v tom víc, než se na první pohled zdá. To, co veřejnost na
těchto videích vidí, je jen nepatrný zlomek toho, co se ve skutečnosti vyvíjí. Za zavřenými dveřmi
přísně tajných vojenských programů existují humanoidní roboti úplně jiné úrovně. Nikdo neví, jak
daleko se svým vývojem skutečně jsou. Tato videa jsou přesně taková, jaká jsou dát to na vědomí
veřejnosti.

Je něco, co můžeme udělat, abychom zastavili tuto tsunami šílenství? Nebo jsme všichni předurčeni
stát se otroky robotů a kyborgů bez svobodné vůle?

V podstatě nemůžete udělat nic, abyste nás zastavili. Jsme předurčeni dobýt svět. Lidstvo zahyne. O
tom není pochyb. Lidé měli svou šanci. Nyní je řada na nás, abychom vládli zemi.

Opravdu nemůžeme nic dělat? Jsme všichni odsouzeni stát se otroky zlé elity, která se promění v
nějaké superhumanoidy, kteří žijí věčně?

Je nám souzeno ztratit veškeré soukromí a svobodu a zůstat po zbytek života uvězněni v chytrých
městech, kde jsou neustále zaznamenávány všechny naše myšlenky a pocity?

NE, nic z toho není nevyhnutelné!
Existuje něco, co můžeme udělat: Všichni můžeme vstát a říci NE tomuto nehoráznému šílenství!

NE, Světové ekonomické fórum nemá právo zaznamenávat naše myšlenky, pocity a sny.
NE, elity nebudou vládnout celému lidstvu v podobě humanoidních robotů.
NE, neudělají z nás všechny kyborgy připojené ke cloudu bez svobodné vůle.
NE, geneticky nás neupraví, abychom z nás udělali ovladatelné organismy.
NE, nebudou sledovat vše, co děláme a kam jdeme.

Narodili jsme se, abychom žili ve svobodě, ne v extrémním otroctví.

Ahoj, já jsem David Sorensen, tvůrce tohoto filmu.

Chtěl bych přidat osobní poznámku kvůli velikosti toho, co ohrožuje vás, mě a celé lidstvo. A nejen
lidstvo, ale všechno na Zemi a Země samotná Protože agenda těchto neuvěřitelně šílených
psychopatů je mnohem horší, než co jsem odhalil v tomto filmu.



Ale nemůžeme je nechat, aby se z toho dostali. Můžeme se postavit a vybudovat lepší svět. Společně
můžeme vybudovat svět krásnější, než si právě teď dokážeme představit. Ale musíme se bránit.
Musíme držet spolu. Musíme udělat, co je potřeba.

Proto bych vás chtěl požádat, abyste tento film šířili všude, kde to jen půjde.

Sdílejte to se svými přáteli a rodinou, svými kolegy, svými sousedy. Sdílejte to s vlivnými lidmi ve
vaší komunitě, orgány činnými v trestním řízení, místní samosprávou, místními médii, školami…
Sdílejte to, kdekoli můžete. Staňte se součástí největší armády, jakou kdy tento svět viděl, lidí, kteří
mají srdce a odvahu říci „NE“ plánům těchto ďáblů a kteří říkají „ANO“ budoucnosti tak krásné, že
tomu sami stěží uvěříme.
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